
Zápis ze zasedání Školské rady Gymnázia Plzeň, Mikulášské nám. 23, konaného dne 7. 

října 2021 od 16:45 h 
 

Přítomní členové rady: 
Mgr. Věra Krůsová 
Mgr. Zdeňka Rybová 
Mgr. Zdeněk Pech 
MUDr. Petr Choc 
doc. Ing. Pavel Ircing, Ph.D. 
 
 

Omluvený člen rady: 

Jiří Uhlík, MBA 

Hosté: 

Mgr. Jan Hosnedl 

Ing. Miroslav Radotínský 

 

Program: 

1) Zahájení, představení nového ředitele 

2) Volba předsedy školské rady 

3) Projednání a schválení jednacího řádu 

4) Projednání a schválení „Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024“ 

5) Informace o zahájení provozu výdejny jídel 

6) Diskuze 

7) Závěr 

 

Školská rada byla svolána ředitelem školy Janem Hosnedlem a v následujícím tříletém funkčním 

období bude pracovat ve složení: 

MUDr. Petr Choc  – zástupce rodičů a zletilých studentů 

doc. Ing. Pavel Ircing, Ph.D. – zástupce rodičů a zletilých studentů 

Mgr. Věra Krůsová  – zástupce pedagogů  

Mgr. Zdeňka Rybová  – zástupce pedagogů  

Mgr. Zdeněk Pech  – zástupce zřizovatele 

Jiří Uhlík, MBA   – zástupce zřizovatele 

 

ad 1) 

Na úvod se nový ředitel školy Jan Hosnedl představil členům školské rady a stručně shrnul činnosti, 

které má školská rada ve své pravomoci. Pro lepší orientaci členům rady také rozdal dokument 

s pasážemi školského zákona, které fungování školské rady vymezují, a jednací řád školské rady ve 

znění platném v období mandátu dosluhující rady.  



ad 2)  

Jako kandidát na předsedu školské rady byl navržen pan Pavel Ircing. Ten kandidaturu přijal a 

následně o tomto návrhu proběhlo hlasování. 

Hlasování: pro – 4, proti – 0, zdržel se – 1  

Předsedou školské rady byl tedy zvolen pan Pavel Ircing. 

 

ad 3) 

Dle školského zákona nově zvolená rada na svém prvním zasedání musí schválit také svůj jednací řád. 

Předseda rady navrhl, aby jednací řád zůstal ve znění, které bylo v platnosti ve funkčním období 

předešlé školské rady. 

Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

Znění jednacího řádu tedy zůstalo nezměněno a jeho platná podoba je k dispozici na webové stránce 

školské rady. 

 ad 4) 

Školská rada projednala „Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024“, kterou všichni 

účastníci jednání obdrželi předem společně s pozvánkou na jednání. K obsahu ani formě výroční zprávy 

nebylo výraznějších připomínek a bylo možné přistoupit k jejímu schvalování. 

Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 byla jednomyslně schválena.  

ad 5) 

Ředitel školy seznámil radu s plánem postupného uvedení nové výdejny jídel do provozu –  od 1. 11. 

bude zahájen výdej obědů pro dvě třídy nižšího gymnázia, od 2.12. pro další dvě a od začátku 

kalendářního roku 2025 se v nové výdejně bude stravovat už celé nižší gymnázium. 

ad 6) 

Ředitel školy informoval radu o dalších provozních záležitostech a novinkách – např. o účasti studentky 

gymnázia Anny Krebsové v týmu, který výrazně uspěl v mezinárodní soutěži Conrad Challenge či 

ustavení pracovní skupiny pro inovaci školního vzdělávacího programu (ŠVP).  

 

Předseda školské rady ukončil jednání v 17.10 hod. 

 

 V Plzni dne 11. října 2024   Předseda školské rady Pavel Ircing 


